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Projekt                       

P R O T O K Ó Ł NR XV/2025 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 28 kwietnia 2025 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył sesję i po 

powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Nieobecny radny Tomasz Kic. 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad XV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIV. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego, działań ratowniczo-

gaśniczych, stanu sanitarno-epidemiologicznego na terenie Gminy Drawno za 2024 rok. ( druki 

nr 109, 110, 111) 

6. Informacja Dyrektora Drawieńskiego Parku Narodowego na temat Planu ochrony parku oraz 

działalności parku na 2025 r. ( druk nr 112) 

7. Sprawozdanie z działalności Centrum Informacji Turystycznej za 2024 r. oraz plan pracy na 

2025 r. ( druk nr 113) 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 114) 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042, (druk nr 

115) 

3/ zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej Zieloną Transformację Miast 

finansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności 

(KPO) w Banku Gospodarstwa Krajowego, (druk nr 116)  

4/  zmiany uchwały w sprawie opłaty miejscowej, (druk nr 117) 

                  5/  wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości na okres      

                  6/  powyżej 3 lat na czas nieokreślony, (druk nr 118) 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. ( druk nr 119) 

      9. Wolne wnioski i zapytania.  

     10.  Zakończenie obrad XV sesji Rady Miejskiej. 
                                                             

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Uwag do porządku obrad nie było. 

 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr XIV 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XIV poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XIV ? 

 



2 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XIV (2025-04-28 09:04:02)1. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr XIV został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:00:35 do 00:02:04/ 

 

 

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 26.03.2025 r. do  

dnia 25.04.2025 r.  

 

Pytania. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zadał następujące pytania: 

1. jakie ustalenia zapadły na spotkaniu w Resku ze wspólnikami Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej; 

2. pod jakim kątem odbyło się spotkanie z prezesem RSP Rzecko w sprawie oględzin Kiełpina; 

3. jakie ustalenia zapadły na spotkaniu w sprawie funkcjonowania Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Wokół Drawy. Na jakim etapie jest gmina Drawno w organizacji LOT.   

 

Burmistrz  

- w sprawie spotkania ze wspólnikami Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej – powiedział, że 

pierwszy etap inwestycji jest zrealizowany. Realizacja drugiego etapu jest opóźniona w związku z 

działaniami związanymi z przekazaniem działki przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Szczecinie; 

- w sprawie spotkania dotyczącego funkcjonowania Lokalnej Organizacji Turystycznej Wokół Drawy 

– powiedział, że spotkanie odbyło się w sprawie funkcjonowania organizacji; 

- w sprawie oględzin terenu w Kiełpinie – powiedział, że odbyła się wizytacja działka, która zostanie 

przejęta przez gminę. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:02:05 do 00:16:05/ 
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Pkt 5. porządku obrad – Informacja na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego, 

działań ratowniczo-gaśniczych, stanu sanitarno-epidemiologicznego na terenie Gminy 

Drawno za 2024 rok. ( druki nr 109, 110, 111) 

Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Choszcznie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Drawno za 2024 r. (druk nr 109) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że informacja została szczegółowo omówiona na posiedzeniach komisji 

rady.   

Pytań do informacji nie było. 

 

Burmistrz – podziękował panu komendantowi za bardzo dobrą współpracę i pomoc w zabezpieczeniu imprez 

organizowanych na terenie gminy. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:16:06 do 00:23:27/ 

 

 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Choszcznie o stanie 

bezpieczeństwa gminy Drawno w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2024 r. (druk nr 110) 

Pan Krzysztof Barski Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej w Drawnie omówił informacje o stanie 

bezpieczeństwa gminy Drawno w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2024 r. 

 

Pytania. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – powiedział, że za wolno są wycinane drzewa przy drogach powiatowych, 

a zwłaszcza na zakrętach.  

 

Prosi o interwencję do Starostwa Powiatowego w Choszcznie w sprawie wykaszania poboczy oraz  

wymalowania pasów dla pieszym przy drogach powiatowych. 

 

Zapytał, czy hydranty na terenie gminy są sprawne i można z nich korzystać 

 

Zapytał, czy drogi gminne gruntowe są przejezdne dla pojazdów straży pożarnej.  

 

Zapytał czy w gminie są osoby chętne do pracy w ochotniczej straży pożarnej.  

 

Pan Krzysztof Barski Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej w Drawnie 

-   w sprawie wycinki drzew przy drogach powiedział, że w informacji Komendanta Powiatowej 

Straży Pożarnej w Choszcznie jest zapis, że rekomenduje wycinkę drzew przy jezdni na terenie gminy 

i całego powiatu od wielu lat; 

 

-   w sprawie stanu dróg gminnych – powiedział, że do tej pory nie było sytuacji, że jednostka straży 

pożarnej nie dojechała do zdarzenia z powodu złego stanu drogi gruntowej. Na chwilę obecną 

wszystkie dojazdy do miejsc zamieszkałych są dojezdne; 

 

-  w sprawie stanu hydrantów na terenie gminy Drawno – powiedział, że w gminie Drawno hydranty 

są sprawne w stu procentach, natomiast w razie słabego ciśnienia straż korzysta z naturalnych 

zbiorników wodnych; 
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- w sprawie ilości osób chętnych do pracy w ochotniczej straży pożarnej - powiedział, że w 2024 roku na 44 

kandydatów kurs zaliczyło 22 osoby. 

 

Radny Sławomir Nowak – zapytał, czy na terenie naszej gminy są rejestrowane akcje ratownicze na wodzie. 

Zapytał, jak wygląda akcja ratownicza w trudnym niedostępnym terenie na rzeczce Drawa.   

 

Pan Krzysztof Barski Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej w Drawnie: 

- w sprawie przygotowania do akcji w trudnym terenie powiedział, że  naczelnicy mają obowiązek 

utrzymywać jednostki ratowniczo-techniczne w odpowiedniej formie. Akcja ratownicza głownie 

opiera się na mapach terenu w celu najszybszego dotarcia do miejsca zdarzenia i udzielenia 

niezbędnej pomocy poszkodowanym. 

 

Radny Janusz Lewandowski – powiedział, że Drawieński Park Narodowy posiada instrukcję 

bezpieczeństwa, która jest uzgadniana z policją i strażą pożarną. Przy rzece są wyznaczone  drogi                  

bezpieczeństwa oraz park posiada nr telefonu pod którym pełniony jest dyżur. 

 

Burmistrz – podziękował panu komendantowi za bardzo dobrą współpracę i zaangażowanie na rzec 

bezpieczeństwa w gminie.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:22:56 do 01:06:00/ 
 

 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Choszcznie dotycząca stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego Gminy Drawno za 2024 rok (druk nr 111)  

 
Pani Iwona Stachera-Buda Kierownik Oddziału Nadzoru Sanitarnego  Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Choszcznie omówiła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Gminy 

Drawno za 2024 rok.  

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Burmistrz – podziękował pani kierownika za bardzo dobrą współpracę oraz za zaangażowanie na rzec 

bezpieczeństwa sanitarnego w gminie. 

 
Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 7 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 01:06:01 do 01:35:50/ 

 

Przerwa od godz. 1038 do godz. 1050 
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Pkt 6 porządku obrad - Informacja Dyrektora Drawieńskiego Parku Narodowego na temat 

Planu ochrony parku oraz działalności parku na 2025 r. ( druk nr 112) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu 

komisji rady.   

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 8 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 01:48:00 do 00:48:30/ 
 

 

Pkt 7 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Centrum Informacji Turystycznej za                

2024 r. oraz plan pracy na 2025 r. ( druk nr 113) 

Burmistrz – powiedział, że sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniach komisji. Przyjmuje do 

realizacji uwagi i spostrzeżenia radnych. Prosi o przyjęcie sprawozdania.   

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 9 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 01:48:31 do 01:49:30/ 
 

Pkt 8. Porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 114) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. 

Wnosi zmianę w projekcie uchwały dotyczącą wniesienia środków na kwotę 21.500,00 zł, tj. sprzedaż 

samochodu strażackiego na kwotę 16.600,00 zł. i dotacja z budżetu starostwa na wsparcie finansowe 

dla osób poszkodowanych w pożarze na kwotę 5.000,00 zł. Więcej zmian nie wnosi. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 114) 

(2025-04-28 10:53:22) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
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Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: 01:49:31 do 01:51:20/ 

 

/Uchwała Nr XV/72/25 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. / 
 

 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042, (druk nr 115) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2042 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2025 rok. Nie wnosi zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata3. 

2025-2042 (druk nr 115) (2025-04-28 10:54:44) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: 01:51:21 do 01:52:40/ 

 

/Uchwała Nr XV/73/25 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. / 
 

 

3/ zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej Zieloną Transformację Miast 

finansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO) w 

Banku Gospodarstwa Krajowego, (druk nr 116) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki na kwotę                     

2,5 miliona złotych z KPO. Jest to pożyczka na zadania, które zostały zrealizowane w latach 

wcześniejszych. Są to wkłady wliczone netto na inwestycje związane z zieloną transformacją miasta. 

Złożony wniosek dotyczy pożyczki preferencyjnej na wkłady własne zadań, które są realizowane i 

będą realizowane. Również na zadania, które były refundowane wcześniej. Oprocentowanie pożyczki 

wynosi 1% lub 0% w zależności od tego jaki charakter mają wydatki wkładu własnego.   

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej Zieloną4. 
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Transformację Miast finansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 

Odporności (KPO) w Banku Gospodarstwa Krajowego (druk nr 116) (2025-04-28 10:57:26) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przedział czasowy z nagrania od: 01:52:41 do 01:55:25/ 

 

/Uchwała Nr XV/74/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. / 

 

  

4/ zmiany uchwały w sprawie opłaty miejscowej, (druk nr 117) 

 

Burmistrz – powiedział, że zmiana uchwały w sprawie opłaty miejscowej dotyczy umożliwienia 

wpłaty opłaty miejscowej bezpośrednio na konto Urzędu Miejskiego w Drawnie.  Ponadto dodano 

zapis dotyczący zwiększenia wynagrodzenia za inkaso dla podatników podatku od towarów i usług 

o kwotę podatku wynikającego z zastosowania stawki podatku VAT. 

Dyskusja. 

 

Radny Patryk Krykwiński – zapytał czy kwaterobiorca ma możliwość sprawdzenia, czy turysta 

wpłacił opłatę miejscową bezpośredni na konto urzędu. Zapytał, czy jest możliwość pozyskania 

terminali płatniczych, aby móc dokonywać bezpośredniej wpłaty opłaty na konto urzędu. 

 

Burmistrz - powiedział, że jest to pierwszy rok, kiedy będzie pobierana opłata miejscowa. Na pewno 

po pierwszym roku będą wyciągnięte wnioski. Za dokonanie opłaty miejscowej odpowiada osoba 

przyjezdna.  W sprawie wprowadzenia terminali płatniczych powiedział, że propozycja zostanie 

rozważona. 

 

Zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty miejscowej (druk nr 117). 

(2025-04-28 11:00:57) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Sławomir Nowak; 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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/Przedział czasowy z nagrania od: 01:55:26 do 01:58:59/ 

 

/Uchwała Nr XV/75/25 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu./ 
 

 

5/ wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości na okres powyżej              

3 lat na czas nieokreślony (druk nr 118) 

 

Burmistrz – powiedział, że powyższy projekt uchwały wynika z prośby mieszkańców, którzy zwrócili 

się do burmistrza o pomoc w uregulowaniu sprawy terenu przyległego do budynku mieszkalnego. 

Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę6. 

nieruchomości na okres powyżej 3 lat na czas nieokreślony (druk nr 118) (2025-04-28 11:02:17) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 01:59:00 do 02:00:00/ 

 

/Uchwała Nr XV/76/25 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. / 

 

 

6/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. (druk nr 119) 

 

Burmistrz – powiedział, że powyższy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. 

Zaproponowane uwagi radnych zostały uwzględnione w projekcie uchwały. Projekt uchwały dotyczy 

zamiany działek z Drawieńskim Parkiem Narodowym. Prosi o przyjęcie powyższego projektu 

uchwały.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk nr 119) 

(2025-04-28 11:03:25)przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta 

Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Agnieszka Traczyk; 
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PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Sławomir Nowak; 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 02:00:01 do 02:01:25/ 

 

/Uchwała Nr XV/77/25 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. / 

 

 

Pkt. 9 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień 29 maja 

2025 roku. 

 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 

  

Pkt. 10 porządku obrad - Zakończenie obrad XV sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XV sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1108. 

 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


